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日期/時間 節目內容 Event Description 主持人 Host 

華藝畫廊 

CPS Gallery 

逢週末下午二時至四時在本會畫廊展出各期雙月賽、專題沙龍比賽獲獎作品和精彩優秀的作品，及
參加國際比賽得奬佳作等攝影作品。并歡迎各位攝影愛好者租場展出，請與本會職員接洽。 
Open weekends 2 to 4 p.m. showcasing winning images by members. 

歡迎免費參覌 

逢周四 2-4 

Thursdays 
如何應用電腦硬件、軟件、上網、PS、相機和鏡頭。教你怎樣買平、靚、正的高科技產品。 
Everything you ever wanted to know about PC, digital photo imaging and internet. 

胡新會友 

Carson Woo 

9/1/2018 
Sat 10-4pm 
9/2/2018 
Sun 10-4pm 

星島工展會: 華藝將于星島日報在 San Mateo Expo Center 舉辦的工展會上舉辦攝影展覽和繼續為
長者免费拍照。屆時將會展出今年奥地利比賽和雙月賽得獎作品，但最主要是繼續舉辦為長者拍攝
人像造型的義影活動，即時打印相片贈與長者們。因此這兩天極須多名會友幫手拍攝打印、維持秩
序、擺相和看守攤位的會友義工!已向倪世傑報了名的會友請到時听倪世傑安排工作和時間。希望
其他會友能到會場參觀。 
CPS Photo Exhibition at Sing Tao Expo held in the San Mateo Expo Center. We will continue our popular 
Senior portrait program. We need lots of volunteers to help. If you already signed up with Philip Ngai, be 
sure to follow his assignments and schedule. Everyone else please come and join the fun! 

全體會員 

All members 

9/8/2018 
Saturday- 
9/9/2018 
Sunday 

9/8 - 9/9: 2018 年 Reno 里諾熱氣球節、加州首府沙加缅度两天巴士攝影團: 2-Day Sacramento and 
Reno Hot Air Balloon bus tour:  
三藩市上車時間和地點: 星期六早上 7:30AM: Kearny ST.與 Washington ST.街角市立大學門口
(之前行程写的 Kearny ST.與 Sacramento ST.街角星島日報門市部對面是舊的上车地點!); Oakland
上車時間和地點: 8:00AM: 725 Webster St 新金輪餅屋門口(夾七街與八街中間)。記得帶三腳架，
手電筒和一件外套。清晨氣溫比較清涼的，午后溫度會達八、九十幾度以上。 
9/8 - 9/9 2-Day Sacramento and Reno Hot Air Balloon Festival Bus Tour. We will depart from 
SF at 7:30AM in front of City College Chinatown Campus (Kearny St & Washington St.) and 
Oakland at 8:00AM in the corner of 7th Street & Webster St. on Saturday morning. 

已報名參加巴

士團的團友 

9/15/2018 
Sat 10-4pm 
9/16/2018 
Sun 10-4pm 

『華埠中秋節街會』在這兩天的華埠中秋節街會里,華藝將在天后廟街舉行攝影展覽，同時繼續举
办為長者拍攝人像造型，即時打印相片贈與長者們。因此這兩天極須多名會友幫手拍攝打印、維持
秩序、擺相和看守攤位的會友義工! 有時間帮忙當義工的會友們請向倪世傑報名! 希望其他會友能
到會場參觀。 
Chinatown Autumn Moon Festival Street Fair. CPS will have a photo exhibition on Waverly Street and the 
Senior Portrait Photo taking program. We need lots of volunteers to help. For those who wants to help, 
please sign up with Philip Ngai!  Everyone else please come and join the fun! 

全體會員 

All members 

9/22/2018  
Sat 
1:30-4pm 

中國著名攝影家謝力行 - 中國风謝力行攝影作品展開幕禮: 謝力行先生曾任中國摄影家協会理
事、中國體育摄影家學会理事、中國函授摄影學院教學委員、湖北省摄影家協会常务副主席兼秘書
長、攝影天地報社社長等等職务。 謝先生曾先后七次担任國家级和國际摄影展览評委，曾多次在
國内外举办攝影展覽。這次他來华艺除了参加展覽的开幕式外同時還举办摄影交流講座。影展于 9
月 22 日下午一時半開幕，展示日期由 9 月 22 日至 10月 7 日，歡迎各界朋友蒞臨參觀指導。  
<China Style> Xie Li Xing's Photography Exhibition: We invited famous photographer  Xie Li 
Xing from China to have a photo exhibition in CPS. Mr. Xie used to be a director of Chinese Photographers 
Society, director of China Sports Photography Association, Teaching committee member of China 
Photography Correspondence College, editor-in chief of Exhibition World, etc. Besides having an 
exhibition, he will also conduct a photographic seminar on 9/22. Exhibition opening ceremony will start at 
1:30pm on 9/22/2018. Please come to see his beautiful photos and have a face to face talk with Mr. Xie. 

謝力行先生 

9/23/2018 
Sun 1-4pm 

華艺成立 51 年慶会: 今年慶祝華艺成立五十一年的慶会将改变举办形式和地點。理事会决定今年
的慶会将在 9 月 23 日星期日中午在 Daly City 的月星宫自助餐厅举行! 餐费每人$30 (已包饮品，
税和小费); 時間: 1:00pm - 4:00pm; 地點: 月星宫自助餐厅 Moonstar Buffet Restaurant, 383 
Gellert Blvd, Daly City, CA 94015。由于月星宫周末非常聚忙，幾經要求，他們同意我們要最
迟在 9 月 10 日前确認人数，所以請有意参加的会友和影友在 9 月 10 日前向鄭向陽、李國柱和胡新
報名及付款，多謝合作。希望大家踴躍參加，共襄盛舉！ 
CPS 51th Anniversary Banquet: This year's annual banquet will be on Sunday, September 23.We'll have 
the party in Moonstar Buffet Restaurant in Daly City. Price per person: $30 (Includes drink, tax and tips); 
Time: Sunday, 9/23/2018 from 1:00pm to 4:00pm. Address: Moonstar Buffet Restaurant, 383 Gellert 
Blvd, Daly City, CA 94015。Because the restaurant is very busy on weekends, they requested us to give 
them a firmed headcount by 9/10/2018. So please RSVP and paid to Henry Jang, Ben Lee and Carson 
Woo by 9/10/2018. Thank you for your cooperation! 

全體會員 

All members 

9/29/2018 
Sat 2-4pm 

會友交流時間: 會友間交流攝影經驗、攝影地點、新舊相機研究， 電腦后期制作、Photoshop 應用
心得等等。一邊飲咖啡一邊交流經驗，輕輕鬆鬆，自由講時間。 
Coffee Talk Time, free discussion … 

全體會員 

All members 

9/30/2018 
Sun 2-4pm 

九月份雙月賽 Bi-monthly Competition: 九月比賽只有一個組別：手機組，不設專題，任何题材均
可。任何用手机/iPad 拍攝的照片均可參加，沒有尺寸限制。照片只能通過手機软件進行後期修改，
但不得使用任何電腦软件進行修改。每人限投稿兩張相片。比賽截稿時間：9/23/2018；比賽時間：
9/30/2018。相片必須在 9/23/2018 前電郵至以下華藝郵箱:sfcpsphotocontest@gmail.com 或者用

熊泳瑜，田夢

民，關文潛，

倪世傑和鄧貴
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微信传給鄭向陽的私人微信，在電郵里或微信里必須注明参賽者姓名和作品标题! 如果用微信發請
發"原图" (Full Image)! 
September Bimonthly Photo Contest Rules: This time we only accept smart phone photos. Which means 
all participating photos must be taken by smart phones including cell phones and iPad. No special theme, 
it is open-general. No size restriction this time. Each member can only submit two photos. Please email 
your photos to sfcpsphotocontest@gmail.com or send via WeChat to Henry Jang's private WeChat no 
later than 9/23/2018. Please include your full name and title of each photo on your email or in WeChat. 
We you send in WeChat, please send with "Full Image"! Contest time: Sunday, 9/30/2018.  

源 

華藝網址：www.Chinatownphoto.org  以上節目如有更改,只在華藝微信群通知，不再另行更改此節目表。節目查詢: 鄭向陽 510-862-3809 

注意: 星期六、日最方便和最省錢的停車场就是: Golden Gateway Garage, 250 Clay ST. San Francisco. 停車场入门在 Clay ST 
between Front St. and Davis St., 拿著 ticket 來華艺盖印，泊一整天至晚上十點关门都是$3。从停車场沿著 Washington ST. 走几个

街口上來華艺也很方便! 

 

http://www.chinatownphoto.org/

